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Abstract (en)
Phosphorus polyol contains at least two terminal phosphate groups; or phosphonate groups; or one phosphate and one phosphonate group.
Independent claims are also included for method for preparing said polyol; use of said polyol as additive in composition which is crosslinked by
irradiation; oligomer obtained by reacting said polyol with polyisocyanate and hydroxylated acrylate; polymer obtained from said oligomer; and use of
said polyol, polymer or oligomer in coatings or flame retardant compositions.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un polyol phosphoré. L'invention concerne également un oligomére dérivé de ce polyol phosphoré ainsi que la
composition contenant cet oligomére. L'invention concerne également un polymeére dérivé de cet oligomere. L'invention concerne également des
procédés pour la préparation de ce polyol phosphoré, de cet oligomére, de ce polymére et de cette composition. L'invention concerne également
les utilisations de ce polyol phosphoré, de cet oligomere, de ce polymere et de cette composition. La composition est réticulable par irradiation et
présente des propriétés retardateur de flamme.
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